
 

Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä     

  
Riihikallion koulu     

  
Kokous 7.5.2025 klo 9:00-9:45, Teams-kokous 

     
Osallistujat:      

Tommi Knuutinen, ylläpitoasiantuntija, puheenjohtaja, sihteeri  

Harri Saramola, rehtori 

Jutta Karvonen, kouluterveydenhoitaja 

Pia Gummerus, terveystarkastaja  

  
Muistio   

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat   

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat.  

  
2. Oireilijoiden määrän kartoitus  

a) Työterveydenhuolto 

Hyrylän koulukeskus: Tila 58B, arkisto terveydenhoitajan tilan takana, koko vanha puoli sekä H23 

b) Oppilaiden terveydenhuolto 

Riihikallion koulun tilan tila 136, yksi 2-luokkalainen oppilas, Hyrylän koulun tila H34, yksi 6-
luokkalainen oppilas. 

c) Esihenkilön tieto 

Ei uutta tietoa. 

d) Huoltajien edustaja(t) 

Ei paikalla. 

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet  
a) Tutkimukset  

Käyty tarkastelemassa Hyrylän koulun tiloja ilmoitusten perusteella. 

b) Korjaukset  

Ei uusia korjauksia 

c) Uudet toimenpiteet   

Hyrylän koululla vuonna 2020 tehtyjen korjausten onnistumista tullaan tarkastelemaan kesällä 2025.  

 
4. Viestintä  

Lähetetään tiedote sisäilmatyöryhmän toiminnasta vuosien aikana ja työryhmän päättymisestä. 



 

5. Muut asiat  

Koulun toiminta loppuu kesään 2025. Koulun liikuntasali korjataan kesän 2025 aikana osana uuden 
koulun hanketta. Liikuntasalin yhteydessä olevat 2 luokkatilaa ja salin sisäpuoli korjattu aikaisempina 
vuosina. Musiikkiluokka edelleen käytössä. Edellä mainitut tilat pysyvät koulun käytössä. 

 
6. Sisäilmaryhmätoiminta Riihikallion koulussa 

Sisäilmatyöryhmä perustettiin vuonna 2018. Tämän jälkeen on kokoonnuttu vuosittain yhteensä noin 
kolmekymmentä kertaa. Koulun sisäilma-asioita käsiteltiin myös Hyrylän koulun 
sisäilmatyöryhmässä sen jälkeen, kun Riihikallion oppilaita ja opettajia siirtyi väistöön Hyrylän 
koulukeskukselle syksyllä 2023. 

 
7. Yhteenveto työryhmän toiminnasta 

Onko sisäilmatyöryhmätoiminnasta koettu olevan hyötyä?  

Koulu: On koettu hyötyä. Ryhmän keräämä ja raportoima tieto auttoi edistämään ensin väistötilojen 
hankkimista ja sitten uuden koulun hankesuunnittelua. Henkilöstö on tullut kuulluksi.  

Kouluterveydenhoitaja: Aluksi ryhmän toiminta oli epäselvää, mutta tietoisuus on parantunut 
viimeisten vuosien aikana. Ryhmään tuotua tietoa on voitu viedä eteenpäin oppilaiden vanhemmille. 

  
8. Seuraavan kokouksen sopiminen 

Kunnan sisäilmatyöryhmässä on päätetty, että Riihikallion koulun sisäilmatyöryhmä lopetetaan. 
Työryhmä ei enää kokoonnu. 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 9:27 

 

 


